
Interpelácia č. 115/2017   
 
 
8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 31.7.2017  
 
 
 
Tomko: 
Záborského ulica, nedokončené vysprávky výtlkov na tejto ulici. Bolo mi to sľúbené, že ako 
náhle príde infražiarič, automaticky tieto nedokončené výtlky a vysprávky tejto ulice budú 
dokončené. Bohužiaľ, infražiarič je tu už asi mesiac a zatiaľ tie výtlky na Záborského ulici 
stále ostali otvorené. Preto sa pripomínam, lebo sľúb je sľub, keď to sľubuje bude urobené, 
tak verím tomu, že ešte toto leto sa to spraví.  
 
PhDr. Čižmár: 
K tomu priebežne ak môžem, áno, je to v pláne, je tu aj pán Davala, môže potvrdiť tieto slová. 
Samozrejme riešili sa opravy výtlkov aj na iných uliciach. V tej časti o ktorej ty hovoríš sa 
začalo s opravou a bude sa v nej pokračovať.  
 
Tomko: 
Ďakujem. Križovatka ulíc Slovenská, Kalinčiakova, takisto pripomínam, sú tam tri výtlky 
dosť už výrazné. Treba tiež sa na to pozrieť, neviem v akom pláne sú zahrnuté. Mohol by pán 
Davala nás informovať o tom pláne, keď sa dá, vieme, že má určitý plán.  
 
PhDr. Čižmár: 
V tomto prípade na doplnenie, keďže bolo k tomu pracovné sedenie. Tam sa neráta len 
k spojnici týchto dvoch ulíc, ale ráta sa aj s tým mini kruhovým objazdom, ktorý je na konci 
Slovenskej ulice, čiže neďaleko bývalého Zväzarmu.  
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